
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 4 / 2023 03. 04. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Zita Chalupová, Ing. Veronika Kochová, RNDr. Kateřina Mutinová, Dušan Čáslava,
Zdeněk Smyčka, MUDr. Dana Galuszková Ph.D. MBA, Jarmila Přerovská, Dan Vejrosta,
Božena Kürfurstová

Hosté: Mgr. Viktor Tichák, Jiří Bartík

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Ukliďme Pavlovičky
2. Rozpočet KMČ 2023
3. Výsadba v Pavlovičkách
4. Zábradlí v Pavlovické ulici 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Koš na psí exkrementy - Předáno
Výměna košů na hřišti v Lindnerově ulici - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Oprava dopravní značky - Vyřešené
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Oprava chodníku - V realizaci
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: STO Edisonova - V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Chodník u prodejnyJYSK - Před uzavřením
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Dopravní značka ve Sladovní ulici - Vyřešené
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Oprava zábradlí - Před uzavřením
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Koše na psí exkrementy - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Výsadba před ZŠ Gorkého - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 06. 02. 2023: Odpadkový koš před ZŠ Gorkého - Předáno

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Tradiční akce Ukliďme Pavlovičky se 1. dubna zúčastnilo celkem 35 lidí, z toho 6 dětí. Uklízeli jsme jako
obvykle po celých Pavlovičkách, sesbírali jsme 35 pytlů (cca 650 kg) netříděného odpadu (vše bylo po dešti
mokré a příliš špinavé). Vytříděn byl pouze jeden pytel skla a kovy, které byly naskládány na zvláštní hromadě.
Kromě běžných odpadků (pet lahve, skleněné lahve, papírky a obaly od všeho možného) jsme našli také dětský
kočárek, hromadu gumových hadic, spoustu plechů a dalšího kovového odpadu, koberce, vysavač, velké
plastové nádoby, umyvadlo. Dva dny před námi uklízely děti z pavlovické základní školy. Uklidily hřiště v
Lindnerově ulici. Za to jim patří náš dík. KMČ děkuje také všem ostatním obyvatelům Pavloviček, kteří se úklidu
zúčastnili.
Celkový dojem je, že bylo smetí letos méně než v jiných letech. Frekventované ulice Pavlovickou a
Chválkovickou uklidila před námi Správa silnic. Tradičně největší nepořádek byl u okolí supermarketu Lidl a
podél železničních tratí.



2. Vzhledem k novým skutečnostem byl přepracován rozpočet KMČ pro letošní rok. Z kapitoly opravy chodníků
(150 000 Kč) bude financována oprava ulice Luční (150 000 Kč, celkem 330 000 Kč). Z kapitoly estetizace (300
000 Kč) budou financovány: oprava ulice Luční (180 000 Kč), 3 nové koše na hřišti v Lindnerově ulici (24 000
Kč), údržba dosavadní výsadby v Pavlovičkách (60 000 Kč), nová vývěska KMČ u točny tramvaje v Edisonově
ulici (22 000 Kč) a oprava dláždění před vchodem do Apoštolské církve v Pavlovické ulici (14 000 Kč, celkem 40
000 Kč). Z kapitoly provozní prostředky bude financována oprava dláždění před vchodem do Apoštolské církve
v Pavlovické ulici (26 000 Kč). Zbývající prostředky budou využity na pořádání akcí a další výsadbu. Rozpočet
nepočítá s ošetřením proti komárům (15 000 Kč), letos je uhradí odbor městské zeleně. Nová alej v ulici Čadově
bude osazena pravděpodobně třešněmi, nikoli javory babyka, správce vodovodních sítí nepovolí stromy s
mohutnějšími kořeny. KMČ proto na výsadbu nebude přispívat.
3. Dle studií zeleně je možné v Pavlovičkách sázet další dřeviny. Zelené prostranství na rohu ulic Chválkovické
a Veverkovy musí zatím počkat, až budou opraveny chodník a stanoviště tříděného odpadu. Prostranství kolem
školy počítá ještě s výsadbou tří keřů (dříny, magnólie nebo hlohy) v závislosti na opravách inženýrských sítí,
dvou jehličnanů a dvou listnáčů. KMČ již předala dotaz odboru městské zeleně, zda bude možné výsadbu letos
provést. 
4. Zábradlí v ulici Pavlovické TSMO nacenily na 155 000 Kč, což se KMČ jeví jako neúnosná cena. Zjistíme
proto, zda je zábradlí na tomto místě nutné, pokud ano, oslovíme tři stavební firmy s dotazem, na jakou cenu by
oprava přišla. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vývěska KMČ v Edisonově ulici

Členové KMČ požadují vybudování další vývěsky KMČ - v Edisonově ulici u točny tramvaje. Umístěna by měla
být u nástupního ostrůvku.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 11. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Zita Chalupová

Zapsal/a:
PhDr. Zita Chalupová

Ověřil/a:
RNDr. Kateřina Mutinová


